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Toto je důvod, proč nový světový řád nebude fungovat! Co
plánuje deep state?

16.6.2022

Pro všechny je to stále více zřejmé: Koronakrize v
kombinaci se zničením světové ekonomiky, válkou na
Ukrajině a hrozící uměle vytvořenou energetickou a
potravinovou krizí nevznikla náhodou, ale podle
vyjádření arcibiskupa Carla-Maria Vigana spiknutí
prostřednictvím toho, co doslova říká, že je skryt na

vybudování nového světového řádu.

Otázkou zůstává, zda bude nový řád úspěšný? V rozhovoru s Matthiasem
Langwasserem se autor Peter Denk domnívá, že architektům nového světového řádu
dochází čas, a proto dělají jednu chybu za druhou, zachvácenou panikou. Režie Frank
Schwede

Ve skutečnosti se mělo něco velkého stát kolem 15. května 2022. Možná něco jako
Corona. Ale nic se nestalo kromě opičích neštovic (květů). A podle názoru Petra
Denka jde jen o zoufalý akt, světovou populaci podruhé pevně dostat do kleští.

Prohlášení by mělo dát každému něco k zamyšlení – protože jak se říká: Psi, kteří
břeší, nekoušou! Co se stalo v polovině května, kdy se motor Deep State začal
zadrhávat? Peter Denk dává možnou odpověď na otázku:

„Dostal jsem dopis od čtenáře, který tvrdí, že kolem 15. května došlo k
rozdělení časových harmonogramů, což samozřejmě mohlo být
důvodem, proč při krvavě červeném měsíci nic nestalo, protože jsme už
možná opustili negativní časové linie.“

To by znamenalo, že opičí neštovice nejsou a zůstanou ničím jiným než neúspěšná
akce, protože mágové Deep State nemají potřebnou moc ke spuštění pandemií nebo
válek při konjunkcích, jako jsou zatmění Slunce nebo Měsíce.

Zda je tento problém vyřešen a svět je konečně osvobozen ze spárů Deep State, se
teprve uvidí. Především však bude záležet na tom, kolik lidí se bude v budoucnu
účastnit her manipulace.
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Jedno je jisté: původci korona pandemie jsou podle arcibiskupa Carla-Maria Virana
stejní lidé, kteří chtějí přivést svět do totální války a do energetické a potravinové
krize. ( Simulační hra amerického námořnictva v roce 2015 předpověděla hladovou
krizi na roky 2022 až 2024 (Video)

Denková analýza zní takto:

„Že elitám dochází čas. Jasně to vidět na prohlášeních na nedávném
kongresu Světového ekonomického fóra v Davosu. Stále se budou hodně
usnášet, ale bude o to mít zájem stále méně lidí.

Mnozí občané, kteří sotva prožívali před Koronou, si budou moci v
budoucnu dovolit ještě méně. Myslím si, že hospodářská krize, která
byla naplánována dávno před válkou na Ukrajině, bude na podzim
velkým tématem.“

Mezi propagandou a pravdou
Zdá se, že i na Ukrajině se otočil dopis. Ruský prezident Vladimir Putin v současnosti
veřejně varuje v televizi všechny západní státy před pokračováním dodávky zbraní na
Ukrajinu. Putin zároveň pohrozil důsledky a použitím nových zbraňových systémů.

Zdá se, že ani ukrajinský prezident Volodymyr Zelenskyj již není přesvědčen o
vítězství své země. A konečně, americký prezident Joe Biden před několika dny řekl,
že Ukrajina možná bude muset předat území Rusku v rámci vyjednaného řešení.

To jsou náznaky, které naznačují, že USA a západní mediální komplex zjevně začínají
nesměle připouštět, že Rusko se chystá vyhrát válku, což by mohlo znamenat, že
oznámení o dalších dodávkách zbraní Ukrajině jsou čistou mediální propagandou.

Peter Denk má podobný názor a říká:

„Dodávky zbraní jsou taková věc. Nikdo neví, jaké zbraně se tam
opravdu dodávají na Ukrajinu. Zejména pro Německo jsou dodávky
zbraní dilematem. Nemáme žádnou mírovou smlouvu a nemůžeme
dodávat těžké zbraně do válečné zóny. Scholz se snaží tento problém
ignorováním tiše překonat.“

Dlouho se domnívalo, že zřízení Nového světového řádu stojí nebo padá vítězstvím na
Ukrajině, protože nelze smířit Rusko a mnohé další východoevropské země, jako
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například Maďarsko.

Vladimir Putin během vystoupení před Světovým ekonomickým fórem v Davosu
opakovaně zdůrazňoval, že plánovaný Nový světový řád (NWO) je definitivně
mrtvý. V důsledku toho by instituce jako NATO a EU mohly v dohledné budoucnosti
padnout jako domino.

Denk říká:

„Svět se obrací úplně jinak, než se říká v médiích. Existuje mnoho
hrozeb, ale od 15. května musí horlivci Nového světového řádu
inkasovat jednu ránu za druhou, jako například neustálé selhání
systému platby kartou.

Tito lidé křičí, Putin musí prohrát, jinak je svět ztracen. Ale není to svět,
který je ztracený, ale nový světový řád. (…) Putin byl do roku 2014 pod
kontrolou města Londýn a pravidelně se setkával s Klausem
Schwabem. Právě teď Putin dělá to, co řádně ubližuje lidem jako
Schwab.“

V této souvislosti však Denk varuje před omezeními zásobování, která by se podle
jeho odhadu mohla brzy jasně projevit, protože podle jeho slov se od Korony udělalo
všechno proto, aby se tak stalo. Proto je podle Denka důležité, aby nyní každý udělal
něco s prevencí krize. Denk říká:

„Globální hladová krize je hned za rohem. Všechny země zastavují vývoz. Celý svět se
připravuje, jen zdá se, že německé vládě je to jedno.

Třeba se obávat, že krizi dodávek pocítíme už na podzim, ale myslím si, že se bude
odehrávat ve vlnách a také si myslím, že střední Evropa nebude tak vážně postižena.“

Hrozí mimozemský útok pod falešnou vlajkou?
Denk věří, že v příštích týdnech by se mohlo stát hodně, protože představitelé Deep
State zřejmě začínají chápat, že věci se pro ně nevyvíjejí tak dobře jako v minulosti.

Pointa je, že Deep State nebude to mít snadné chytit lidi znovu, jak to bylo na začátku
Corona P(l)andemie. Opičí neštovice nebudou závažné, a to z dobrého důvodu,
protože nejsou ničím jiným než levnou kopií Corony, která byla jednoduše fušersky a
hloupě sestavena na Mnichovské bezpečnostní konferenci jako součást simulační hry.
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Myslet si:

„Je to příběh kampaně. Myslím, že se plánovalo něco úplně jiného,   ale
nedokázali to provést. Myslím si však, že vzhledem k ekonomické situaci
se neúčastní tolik lidí jako v případě Korony, protože většina
obyvatelstva si to už prostě nemůže dovolit. Když začala korona,
většině lidí se stále dařilo relativně dobře.“

Jelikož Corona už nezajímá většinu populace, Denk předpokládá, že nové vydání na
podzim je velmi nepravděpodobné. Třetí světová válka se také zhroutí jako vajíčkový
nákyp, což neznamená, že řinčení šabel by nemohla být opět opravdu hlasité,
zejména na pozadí skutečnosti, že v Číně se v současnosti zintenzivňují válečné
přípravy na invazi na Tchaj-wan.

Jaké možnosti zůstávají pro Deep State?

Myslet si:

„Mnozí tvrdí, že Deep State vytahuje mimozemskou kartu. Mohlo by to
mít něco společného s tím, že začala další fáze odhalení, že možná v
dalším kroku přichází prohlášení, že neznámé létající objekty jsou
mimozemské a že v průběhu toho je naplánován falešný útok
mimozemšťanů. Mimozemská karta by byla v tomto případě možná
poslední možností. Pokud to Deep State opravdu vytáhne, není to nic
jiného než show, nic víc.“

Podle Denka je v současnosti důležité zaměřit se na pozitivní věci a těšit se z toho, v
čem se pánům nedaří, co podle Matthiase Langwassera stále více obírá temnou
stránku o energii.

Celkově je Denk optimistický ohledně budoucnosti a říká:

„Náš starý život definitivně skončil a dostaneme nový systém. Do té
doby to bude v následujícím roce a půl trochu rachotit, ale když je
nebezpečí největší, záchrana není daleko.“

Z popisu videa:

Tenor bohatých a mocných na jejich nedávném setkání ve švýcarských horách by nás
mohl velmi vystrašit: Už nemůžeme nic dělat, všichni jsme nadbyteční a ničíme Zemi
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– proto musí být nyní vše regulováno úplným dohledem. Vyrážky zaznívají zcela
otevřeně. Ale kolik moci je (stále) za tím? Co lze ještě realizovat a co je jen prázdná
hrozba? Autor Peter Denk má na to velmi jasný názor. V nejnovějším rozhovoru
ukazuje, co se absolutně neděje, protože určité kruhy by byly rádi, kdyby se to
realizovalo: Proč by WHO nemohla uchopit moc?

Co se dělo se zařízeními s debetními kartami? Oslavují známá opatření velký návrat
na podzim? Může ještě někdo brát údajně novou hrozící pandemii vážně…?

Není pochyb o tom, že nás to všechny v příštích měsících otřese, protože ekonomika
je hnána proti zdi. Ale: Pokud je nebezpečí velmi velké, záchrana je také velmi blízko!


